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RAMAZAN’DA DAHA ÇOK İBADET EDİN, ALDANMAYIN 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Bugün mübarek Cuma. Ramazan ayı, mübarek ayının arefesi sayılır. Yarın 

birinci gün. Ay’a bakmak lazım, ama Ay’a bakılacak zaten kimse nereye çıktığını, 
nereden battığını bilmez. Onun için hükümet ne diyorsa, ölül emir ona tabi olarak. 
İnşaAllah bu mübarek ay bu akşamdan başlar. Teravihler kılıp yarın da birinci günü 
olur. 

Ramazan büyük bir aydır. Güzel bir Allah Azze ve Celle’nin verdiği aydır. Onu 
oruçla, namazla, zekatla, sadakalarla: onları yapmak lazım. Normal günlerde sadaka 
yahut bir iyilik yaptın mı Allāh جل جلاله on tane sevap yazar. Ramazan’da yüzden fazla, 
sekiz yüze kadar daha da fazla olabilir. Allah Azze ve Celle’nin keremi sonsuzdur, 
cömertliği sonsuzdur. Şimdiki insanlar gibi değil. Haşa yani mukayese olamaz. Tövbe 
estağfirullah. Onun için ne kadar iyilik yapmak isterseniz yapın bu ayda. 

Zekat her senenin herhangi bir zamanında ödenir. Yapabilirsiniz ama 
Ramazan’da ödenmesi, dediğimiz gibi, on sevap yazacağına sana yedi yüz, sekiz yüz 
yazar. Daha kazançlı olursun. Hem vaktini karıştırmazsın. Ötekisi muhakkak karışır. 
Onun için Ramazan’da Ramazan’a vermesi efdaldır. Daha büyük sevaplara, Allah 
Azze ve Celle size vermiş olursun sevaplarını. 

Namaz desin aynı şekilde, Teravih. Şimdi yeni modayı çıkarıyorlar. Ne kadar 
kısaltalım diye,ne kadar namazdan kaçalım diye uğraşıyorlar insanlar. İnsanlar alışmış 
kılmayı. Şimdi kısalttılar diye Kabe’de, Medine-i Munevvere’de. İnsanlar daha fazla 
fırsattır bu diye. “Namazımızı, teravihimizi yirmi rekat kılmadan daha az kılalım” 
diye şimdi yüz tane fetvalar çıkacaklar.  

Onun için, insan faydalanması lazım. Nerede fayda varsa onunla Allah’ın جل جلاله 
nimetlerinden faydalanması lazım. Bu Ramazan ayı, bereket ayı, sevap ayı, güzellik 
ayıdır. Onu boşuna bırakmayın. Boşuna gitmesin. 
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Ne kadar, dediğimiz gibi, hayır, hasenat, ibadet yapın ki sizin sayfanızda 
ahirette görürsünüz. Dersiniz ki “Allah’a جل جلاله şükür bunları yapmışız. Kanmamışız bu 
insanlara. Yapmayan, yapanlara da mani olmaya da kanmamışız” diye. Şükredersiniz 
Allah Azze ve Celle ahirette. 

Allāh جل جلاله mübarek eylesin, hayırlı olsun inşaAllah. Allāh جل جلاله hidayete vesile olsun 
inşaAllah. İslam’a nusret olsun. Müslümanlara hidayet olsun inşaAllah. 

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Okunan Kur’an hatimleri var. Hatimleri, Sureleri, tesbihatlarıç kaç vakittir ki 
bağışlamadık. Hepsini, bütün bağışlananları, hatimler, tesbihat, tehlilat, sureler, Yasin 
Tebareke. Baki kalan sureler ne ki okunan, delal-i hayrat, her türlü bağışlamak için 
tevdi edilen bize onu evvela Peygamber Efendimiz’e, ali, ashabına cümle Enbiya, 
Evliya, Esviya, Meşayihına ruhlar için cümle geçmişte ruhlar için, Müminin, 
Müminat, Müslimin,, Müslimat ruhları için, hayırların gelmesi için, şerlerin defolması 
için, imanınızda kuvvet olsun.  

Li-Llahi Te’ala, El-Fatiha.  

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
28 Şubat 2025/ 29 Şâban 1446 
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